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課程發展議會 

個人、社會及人文教育委員會（2023－2025） 

已於 2025年 5月 27日（星期二），下午 3時正， 

在九龍塘沙福道 19 號教育局九龍塘教育服務中心 

西座 4樓W422-423室舉行第六次會議 

 

The 6th meeting of the Curriculum Development Council 

Committee on Personal, Social & Humanities Education (2023-25) 

was held on 27 May 2025 (Tuesday) at 3:00 p.m. 

at Room W422-423, 4/F, West Block, 

Education Bureau Kowloon Tong Education Services Centre, 

19 Suffolk Road, Kowloon Tong 

 

 

1. 委員省覽並通過個人、社會及人文教育委員會（2023－25）第五次會議紀錄。 

The minutes of the 5th meeting of CDCC on PSHE (2023 – 25) was confirmed. 

2. 委員討論中國歷史科課程（中四至中六）和歷史科課程（中四至中六）的優化

課程框架建議，稍後會向課程發展議會匯報。 

Members discussed the proposed optimised curriculum frameworks of the Chinese 

History Curriculum (Secondary 4-6) and the History Curriculum (Secondary 4-6). 

The documents would be presented to the Curriculum Development Council. 

3. 委員討論並通過《經濟課程及評估指引（中四至中六）（2025年更新）》及補充

文件，稍後會向課程發展議會匯報。 

Members discussed and endorsed the Economics Curriculum and Assessment Guide 

(Secondary 4-6) (with updates in 2025) and the Supplementary Document. The 

documents would be presented to the Curriculum Development Council. 

4. 委員知悉《個人、社會及人文教育學習領域課程實施調查研究》的主要結果。 

Members noted the major findings of the PSHE KLA Curriculum Implementation 

Survey. 

 


